

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 26-05-2025 09:43:49 AM Subject: Board of Directors Decisions</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 26-05-2025 09:43:49 AM الموضوع: قرارات مجلس الادارة</p>
<p>Kindly be informed that the Board of Directors of (Rumm Financial Brokerage) decided at its seventh meeting held on 22/05/2025 the following :- - The membership of the Jordanian Investment Fund Management Company shall be automatically revoked, pursuant to Article 133/A of the Companies Law and Article (C) of the same article, which states: "The membership of any member of the Board of Directors of a public shareholding company shall be automatically revoked if the number of shares he owns decreases pursuant to the provisions of Paragraph (A) of this Article, for any reason . - Appointing Mr. Annan Saeed Nimer Al-Saeed as an independent member, and completing the appointment and approval requirements in the next General Assembly.</p>	<p>أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه السابع المنعقد بتاريخ 2025/05/22 ما يلي :- - اسقاط عضوية السادة الاردنيه لادارة الصناديق الاستثمارية وذلك استنادا الى المادة 133 / أ من قانون الشركات و المادة (ج) من نفس المادة والتي تنص على " تسقط تلقائيا عضوية أي عضو من أعضاء مجلس ادارة الشركة المساهمة العامه اذا نقص عدد الأسهم التي يكون مالكلها بمقتضى احكام الفقرة (أ) من هذه المادة و لأي سبب من الاسباب . - تعيين السيد عنان اسعيد نمر السعيد كعضو مستقل , و استكمال متطلبات التعيين و المصادقة في الهيئة العامه اللاحقة .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>